
                                          P R O T O K Ó Ł  nr  XV/2011 
 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 26.09.2011r. 
 
Miejsce obrad  -  sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 
 
Godzina rozpoczęcia obrad  -  12.00 
 
W obradach XV sesji uczestniczyło 14 radnych – zgodnie z załączoną listą 
obecności; 
Nieobecna radna Halina Bronka; 
 
Obrady sesji otworzył pan Zbigniew Chlubicki, który na podstawie listy obecności 
stwierdził prawomocność obrad sesji. 
 
Do punktu 2. 
 
Pan Chlubicki zaproponował wprowadzenie w punkcie 6 obrad projektu uchwały w 
sprawie zmiany uchwały nr IX(65)2011 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 30 maja 
2011r w sprawie wprowadzenia nowego regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze  socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Barczewo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował również aby po punkcie 3 obrad 
dzisiejszej sesji przedstawiciele Zakładu Karnego w Barczewie przekazali 
samorządowi barczewskiemu figurę Chrystusa Wędrującego; 
 
 
Radni jednogłośnie  przyjęli propozycję zmian do porządku obrad. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
 
3.Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji Rady 
Przekazanie figury Chrystusa wędrującego. 
4.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady; 
5.Informacja Burmistrza Barczewa o stopniu realizacji inwestycji gminnych 
przewidzianych do wykonania w 2011r; 
6.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr  IX(65)2011 Rady Miejskiej w 
Barczewie z dnia 30 maja 2011r w sprawie wprowadzenia nowego regulaminu 
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 
na terenie Gminy Barczewo; 
7.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Barczewo, w obrębie Barczewko; 
8.Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2011r oraz kształtowaniu 
się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2011-2014 oraz 
informacja o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnych zakładów 
opieki zdrowotnej i samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2011r; 
9.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2011r 
10.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

 



Barczewo na lata 2011-2014; 
11.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na połączenie spółek komunalnych 
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o w Barczewie z Zakładem Energetyki 
Cieplnej Sp. z o.o w Barczewie oraz przeniesienia udziałów Gminy Barczewo w 
Zakładzie Energetyki Cieplnej Sp. z o.o w Barczewie na Zakład Wodociągów i 
Kanalizacji Sp. z o.o w Barczewie; 
12.Interpelacje i zapytania radnych; 
13.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 
14.Odpowiedzi na bieżące zapytania; 
15.Sprawy różne i wolne wnioski; 
16.Zakończenie obrad XV/2011 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 3. 
 
Protokół z obrad poprzedniej sesji Rady przyjęty został jednogłośnie (14). 
 
Przedstawiciele Zakładu Karnego przekazali wykonaną przez skazanych replikę  
Chrystusa Wędrującego. 
 
Pan Lech Nitkowski – figura poprzednia uległa zniszczeniu. Zwróciłem się z 
zapytaniem o możliwość wykonania jej repliki do dyrektora Zakładu Karnego Moja 
propozycja przyjęta została z bardzo dużą przychylnością i dziś pan dyrektor ze 
swoimi pracownikami zaszczycił nas swoją obecnością i przekazał nam tą piękną 
rzeźbę wykonaną przez osadzonych w Zakładzie Karnym . 
 
Pan dyrektor Strzyżewski podziękował za dotychczasową współprace  i obiecał 
dalszą we wszystkich możliwych obszarach. 
 
Do puntu4. 
 
Sprawozdanie Burmistrza Barczewa. 
 
-4 września odbyły się dożynki wojewódzkie, w których wziąłem udział; 
Nasz wieniec z Ruszajn otrzymał tam wyróżnienie; 
-10 września odbyły się nasze gminne dożynki, gdzie wieniec z Ruszajn zajął 
pierwsze miejsce; 
-Urząd Marszałkowski przeprowadził u nas kontrolę pod kątem finansowania zadań 
z funduszy europejskich. Kontrola wypadła na piątkę; 
-podpisałem umowę na wykonanie drogi na ulicy Orzeszkowej; 
-przesunięto odbiór drogi Olsztyńska-Targowa na 30.10.2011r; 
-odbywały się spotkania ze Spółkami: ZEC i ZWIK; 
-w Urzędzie Marszałkowskim podpisaliśmy umowę na budowę ORLIKA; 
-wykonawca rewitalizacji Starego Miasta zapewnił nas, że nic nie stoi na 
przeszkodzie aby prace zakończyć w terminie; 
-w przyszłym tygodniu rozpoczną się prace związane z ułożeniem nowych 
chodników na ulicy Wojska Polskiego; 
-ZWIK  przystąpi do wykonania zadania budowy odcinka sieci wodociągowo-
kanalizacyjnej w Łęgajnach; 

 



-za naruszenie prawa  rozwiązałem umowę o pracę z kierownikiem Wydziału BIOŚ. 
 
Do punktu 5. 
 
Zastępca Burmistrza pan Dariusz Jasiński przedstawił informację. 
Powiedział również,że wszystkie przewidziane przetargi zostały ogłoszone. 
Kłopoty były z uzyskaniem pozwolenia na budowę ORLIKA w Łęgajnach ale 
wykonawca już jutro wchodzi na plac budowy. 
Na 9 listopada przewidziane jest zakończenie prac na ulicy Orzeszkowej. 
Na 20 listopada zakończenie budowy chodników na ulicy Wojska Polskiego; 
 
Pan Jan Połowianiuk – ulica Orzeszkowa – tam był zapis, że wykonany zostanie 
również chodnik. Czy to jest aktualne; 
 
Pan Dariusz Jasiński – niestety nie. Pierwotnie przewidywana była nakładka 
asfaltowa i chodnik na tej ulicy. Na takie warunki do przetargu niestety nikt nie 
przystąpił, osią niezgody był właśnie chodnik. Ogłosiliśmy drugi przetarg gdzie było 
zapisane wykonanie tej ulicy z kostki brukowej bez chodnika. Przetarg 
rozstrzygnięto i wykonawca wszedł na plac budowy. Chodnik wykonamy w 
przyszłym roku budżetowym; 
 
Pan Czesław Kopczyński – miała nastąpić w tym roku realizacja zadania 
wodociągowania Radost; 
 
Pan Jasiński – w tym roku przewidziane było wykonanie projektu na 
wodociągowanie Radost a nie wykonanie tej drogi. Projekt został wykonany; 
 
Pan Ryszard Kulesza – miała być naprawiana droga w Jedzbarku; 
 
Pan Jasiński – dziś rozpoczyna się remont drogi Nikielkowo-Wójtowo. Potem droga 
w Jedzbarku, zajezdnia w Odrytach. To wszystko będzie wykonywane z pieniędzy 
przeznaczonych na remonty dróg; 
 
Do punktu 6. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Hanna  Chyżyńska – dyrektor MZOiZ. 
 
Pan Tomasz Michałowski – opinia Komisji Oświaty jest pozytywna. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (14)  podjęła: 
 
                                          U  C  H  W  A Ł  Ę  nr  XV(92)11 
w sprawie zmiany uchwały nr IX(65)11 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 30 maja 
2011r  w sprawie wprowadzenia nowego regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Barczewo. 
 

 



Do punktu 7. 
 
Wyjaśnienia przedstawiła pani Iwona Ćwiek – pracownik Wydziału BIOŚ  Urzędu 
Miejskiego w Barczewie. 
 
Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnictwa jest pozytywna. 
 
Pani Mosakowska – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Radni jednogłośnie  (14) przyjęli wniosek pani Mosakowskiej. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie (14)  podjęła: 
 
                                        U C H W A Ł Ę  nr  XV(93)11 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Barczewo, w obrębie Barczewko. 
 
Do punktu 8. 
 
Informację z wykonania budżetu Gminy Barczewo za I półrocze przedstawiła 
Skarbnik Gminy Barczewo pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie. 
 
Pan Jan Suliński – nasza opinia jest również pozytywna. 
 
Rada Miejska  przyjęła informację pani Skarbnik bez uwag. 
 
Do punktu 9. 
 
Zmianę budżetu przedstawiła radnym pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Bonus – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Rada wniosek przyjęła jednogłośnie(14). 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                         U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XV(94)11 
w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2011r; 
 
Do punktu 10. 
 
Pani Dorota Kondratowicz przedstawiła wyjaśnienia. 
 

 



Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie(14) podjęła: 
 
                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   XV(95)11 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2011-
2014; 
 
Do punktu 11. 
 
Wyjaśnienia przedstawił Burmistrz Barczewa pan Lech Nitkowski. 
Pan Nitkowski przedstawił szczegółową analizę działalność Spółki ZEC. 
Powiedział m.innymi: po przeanalizowaniu potencjału spółki stwierdzono, że 
utrzymanie obecnego stanu rzeczy jest niemożliwe. 
Analizowane było połączenie ZEC z ZBK, ZEC z ZUK, ZEC ze ZWIK lub nawet 
likwidacja tej Spółki. Najbardziej uzasadnione jest połączenie ZEC z inną Spółką. 
Po przeanalizowaniu wszystkich możliwości najbardziej korzystne okazało się 
połączenie ZEC-u ze ZWIK-iem. Nie wywierałem nacisków na Prezesa ZWIK aby 
przejął Spółkę ZEC. Stanowisko Prezesa ZUK do przejęcia ZEC jest natomiast 
negatywne. Braliśmy pod uwagę to ,że te połączone Spółki po zakupie sprzętu 
mogą zająć się porządnym utrzymaniem naszych ORLIKÓW, przejąć opiekę nad 
amfiteatrem. Zadaniem tej Spółki będzie szukanie sobie nowej pracy, która 
przyniesie korzyści. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – można wnioskować, że połączenie tych Spółek  
wygeneruje wydatki dla jednej z nich. Czy Prezes ma konkretne wizje, że to 
przyniesie korzyści finansowe? 
 
Pan Jacek Kasprzak(ZWIK) – propozycję tą otrzymałem w lipcu. Analizowałem ją 
długo. Doszedłem do wniosku, że to się powinno udać. Jeśli po połączeniu nie 
będziemy robili niczego więcej jak robimy do tej pory to oczywiście, że będą straty. 
Przy rozszerzeniu naszej działalności jest bardzo duża szansa na to, że połączone 
spółki będą dobrze funkcjonować. 
 
Pan Edward Maciejewski – Komisja do Spraw Gospodarczych w lutym tego roku 
wystąpiła z wnioskiem o likwidację lub połączenie ZEC-u z inną spółką aby nie 
generować strat wynikających z działalności Spółki ZEC. Epilogiem tego jest 
dzisiejsza uchwała. My optowaliśmy za połączeniem  z ZBK. Burmistrz wybrał 
drogę połączenia ze ZWIK. Takie ma prawo. Dziś bezwarunkowo nie możemy 
powiedzieć „tak”. 
Chciałbym uzyskać odpowiedź na pytania: 
1)Jaki będzie szacunkowy koszt utrzymania i czy pan burmistrz zabezpieczy środki 
na ten cel na koncie; 
2)Uważam, że ta Spółka musi działać pod jednoosobowym zarządem; 
3)Nie mam do końca pewności czy w przypadku gdyby kondycja finansowa nowej 
Spółki była słaba to czy pan Prezes nie przeżuci tych kosztów na odbiorców wody i 

 



ścieki; 
4)Żeby ZEC wyszedł na „O” musiałby podnieść drastycznie ceny ok.37% na 
kotłowni miałowej. To jest niemożliwe zrobienie takiej terapii szokowej teraz; 
Komisja do tego musi podchodzić alternatywnie. Stanowisko Komisji w tej sprawie 
jest niejednolite. 
 
Pan Lech Nitkowski – oczywiście Spółką wiodącą będzie ZwiK, który przejmując 
pracowników ZEC będzie ich mógł wykorzystać efektywnie. Poleciłem nie wydawać  
Spółkom pieniędzy uzyskanych ze sprzedaży nieruchomości. Głęboko 
zastanawialiśmy się nad tym czy utrzymanie ORLIKÓW wypuszczamy na zewnątrz 
(organizując przetarg) czy zostawiamy to u nas. Nie wiem skąd pan wziął te 37% 
wzrostu cen za c.o. Oczywiście, że nowo powołanemu ciału należy podać rękę aby 
pieniądze nie wyjeżdżały na zewnątrz. Chcemy aby to zagadnienie pozostało w 
Gminie. Wiemy, że jeżeli zostanie wygaszona działalność ZEC-u to ludzie będą 
musieli odejść z pracy. Chcemy zrobić to łagodnie. Ja  również mam pewne obawy 
tylko po analizie tego wszystkiego uważam, że to jest najlepsze wyjście. Mamy 
masę drobnych robót, które ta spółka może wykonywać. 
 
Pan Edward Maciejewski – mnie nie chodzi o to aby ta spółka mogła funkcjonować 
beztrosko ale o to, że będzie miała zapewnione  środki na przyszły rok. 
 
Pan Lech Nitkowski – dopiero w tym roku będziemy mieli prawdziwe koszty 
utrzymania  ORLIKA, który niestety nie był dobrze utrzymywany do tej pory; 
 
Pani Alina Jakończuk -w tej chwili zastanawiam się czy połączenie jest potrzebne. 
Może zostawmy sobie ZEC, niech zakupią sprzęt i niech robią te wszystkie 
dodatkowe prace; 
 
Pan Jacek Kasprzak – wzrost cen za wodę nie może powodować np. wzrostu płac. 
Nadzór właścicielski nad Spółkami ma burmistrz; 
 
Pan Tomasz Michałowski – teraz widzę, ze te 250 tysięcy, które przekazaliśmy dla 
ZEC zostało dobrze spożytkowane. Prezes Kasprzak przekonał nas, ze chce 
połączenia Spółek, podobnie audyt i burmistrz. Poza tym wszystkim zawsze 
interesuje mnie aspekt społeczny. Mnie to już wystarczy aby zagłosować „za”. 
 
Pan Jan Połowianiuk -: 
-pewnik jest taki, że ZEC generuje straty. Zawsze ratowaliśmy ZEC zastrzykiem 
finansowym. Wniosek więc wynikał sam z siebie – trzeba z tym coś zrobić; 
Z drugiej strony jest Spółka ZwiK , która ma dobry wynik. Dajmy jej więc dalej 
dobrze funkcjonować.Po co my chcemy połączyć te dwie spółki? Aby zrobić lepiej 
dla ZEC-u? Moim zdaniem sama intencja nie wyczerpuje tych problemów. 
Uważam, że to nie jest dobry pomysł. Tak naprawdę czy nie lepsze jest to co 
proponuje pani Alina Jakończuk. Jeśli dla ZWIK brakuje ludzi to przesuńmy z ZEC, 
w którym jest za dużo ludzi 2 pracowników do ZWIK-u. W ZEC-u 7 osób nie ma co 
robić. Nie przekona mnie to, że  połączenie od lat słabego z mocnym spowoduje 
wzmocnienie słabego. 
 

 



Pan Lech Nitkowski – my nie uciekniemy od roli ojca. To my na tej sali stworzyliśmy 
słabego. Ja i prezesi Spółek chcieliśmy stworzyć podmiot, który sobie poradzi  z 
tymi zadaniami. Ja wypełniam tylko polecenie Rady aby przygotować propozycję 
zmian. Proszę Radę o opinię w tym temacie. 
 
Pan Jan Suliński wnioskuję o przesunięcie tematu na następną sesję Rady. 
 
Pan Maciejewski Edward proszę przed głosowaniem wniosku pana Sulińskiego o 5 
minutową przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
Na sali obecnych jest 13 radnych. Nie ma radnego Ryszarda Kuleszy. 
 
Głosowanie wniosku pana Sulińskiego: 
 
„za” wnioskiem głosowało 4 radnych; 
„przeciw” wnioskowi głosowało 9 radnych. 
 
Wniosek upadł. 
 
Pan Jan Suliński – Komisja Finansów Publicznych jest przeciwna łączeniu tych 
Spółek. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki odczytał projekt uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 13 radnych. Nieobecny radny Ryszard Kulesza. 
 
Rada Miejska  9 głosami „za” przy 4 głosach „przeciwnych”  podjęła: 
 
                                               U C H W A Ł Ę   nr  XV(96)11 
w sprawie wyrażenia zgody na połączenie spółek komunalnych Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o w Barczewie z Zakładem Energetyki Cieplnej 
Sp. z o.o w Barczewie  oraz na przeniesienie udziałów Gminy Barczewo w 
Zakładzie Energetyki Cieplnej Sp. z o.o w Barczewie na Zakład Wodociągów i 
Kanalizacji Sp. z o.o w Barczewie. 
 
„Przeciw” głosowali radni (wpisano na prośbę pana Sulińskiego): 
Jan Suliński, Alina Jakończuk, Jan Połowianiuk, Andrzej Moszczyński. 
 
Do punktu 12. 
 
Pani Alina Jakończuk – awaria kanalizacyjne – bloki 5, 6, 7 na Osiedlu 
Słonecznym.To miało być dawno usunięte. Niestety awaria trwa nadal. 
 
Pan Jacek Kasprzak – jutro rano przyjeżdża kamera, która dokona oceny co jest 
przyczyną tego zjawiska. Wówczas podejmiemy stosowne decyzje. 
 
Pan  Tomasz Michałowski -  proszę o zagwarantowanie  w przyszłorocznym 

 



budżecie środków na malowanie budynku Ratusza ( z zewnątrz); 
 
Pan Edward Maciejewski – zwracam się z prośbą o znalezienie równiarki i 
wyrównanie dróg. Czy pan burmistrz rozmawiał z Nadleśnictwem o takiej 
równiarce?Jak ten temat jest załatwiony?Uważamy, że przetargi należy ogłaszać 
wcześniej, szczególnie te na drogi. Oczekuję ponaglania firm, które te drogi będą 
wykonywały. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak – przyłączam się do wypowiedzi pana Maciejewskiego w 
sprawie równiarki. Chodzi mi również o każdą inną miejscowość, nie tylko o 
Nikielkowo i Wójtowo; 
 
Pan Czesław Kopczyński – czy nie należy  połączonych Spółek doposażyć aby 
mogli zająć się naprawami, utrzymaniem naszych dróg? 
 
Pan Zbigniew Chlubicki: 
-komunikacja miejska – pomiędzy godziną 14.30 a 15.30 pojemność busików jest 
za mała w stosunku do chętnych na przejazdy. Ludzie niestety nie są zabierani z 
przystanków. Zdarza się, że busy nie zajeżdżają do Wójtowa i do Łęgajn. Proszę o 
monitoring tego tematu. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – nie ma jednego rozkładu jazdy a są trzy. Prosimy o 
jeden. 
 
Do punktu 13. 
 
Pan Michał Tymiński – droga Kaplityny – Bogdany. Naprawa trzech odcinków tej 
drogi trwa już 5 lat. Temat ciągły. Jest bardzo złe wykonanie jednego odcinka tej 
drogi. Powstały trzy baseny wodne. W sierpniu  wykonano jeden odcinek tej drogi 
wzorcowo. Niestety baseny pozostały. Wykonanie naprawy tej drogi spowodowało 
pogorszenie  jej stanu technicznego. Na spotkaniu z Sołtysami usłyszałem od pana 
Jasińskiego, że są to inwektywy a pan Kruczyk stwierdził, że ta droga  to jest pępek 
świata. Kto składał to zlecenie, kto nadzorował, kto odebrał. Naprawa była 
wykonana z pieniędzy publicznych. Mam nadzieję, że otrzymam możliwość wglądu 
do dokumentacji. Na spotkaniu dowiedziałem się również, że wnioski z funduszu 
sołeckiego dla Bogdan zostały wykonane. Byłem tym zaskoczony bardzo. W ciągu 
5 lat wykonano w Bogdanach następujące inwestycje:  zamontowano 3 lampy, 
ustawiono tablicę z nazwą miejscowości i ustawiono 2 pojemniki do selektywnej 
zbiórki śmieci. Apeluję do radnych aby Rada Miejska  zajęła  się sprawdzeniem 
tego co w tym roku zostało wykonane na drodze do Bogdan; 
 
Pani Balbina Buras – Radosty są odcięte od świata. Nie mamy żadnego połączenia 
z Barczewem. Proszę o busik do mojej miejscowości, również do Lamkowa; 
 
Pan Morawski Sołtys z Niedźwiedzia: 
-kiedy nastąpi remont drogi w Niedźwiedziu? 
-droga Kromerowo-Niedźwiedź – miały być tam wymienione płyty. Niestety nie 
zrobiono tego; 
Pan Kazimierz Biegacki – sołtys Wipsowa: 

 



-łatana była droga w kierunku Ramsowa. Niestety dziury pozostały; 
-rowy przy drodze są zawalone nieusuniętymi po wycince  gałęziami; 
-zwracam się z prośbą o wyremontowanie ok. 200 metrowego odcinka drogi 
prowadzącej do naszego ośrodka zdrowia; 
-droga z Wipsowa na Zerbuń jest w opłakanym stanie. Wypływa tam również woda, 
która uszkadza asfalt; 
 
Pan Jan Komsta – przewodniczący Osiedla Domków Jednorodzinnych: 
-ulica Szczepańskiego. Zanim zaczną się w przyszłym roku prace na tej drodze to 
może teraz wyrównać tam dołki aby komfort jazdy dla mieszkańców uległ 
przynajmniej małej poprawie; 
 
Pan Morawski Sołtys z Niedźwiedzia: 
-co z pismem w sprawie chodnika do Niedźwiedzia? 
 
Pani Krystyna Szter: 
-dyrektor Plocek stwierdziła, że postara  się znaleźć pieniądze na wykonanie  
w przyszłym roku projektu na wykonanie tego chodnika. 
 
Do punktu 14. 
 
Odpowiedzi udziela Burmistrz Barczewa pan Nitkowski: 
 
-dla pana Maciejewskiego – postaram się aby była równiarka; 
-procedury przetargowe są takie a nie inne. W chwili obecnej realizujemy 38 
inwestycji; 
 
dla pana Tymińskiego: 
-osobiście zajmę się tą sprawą. Jutro z rana będę na tej drodze. Nikt panu nie robił 
na złość. Nie możemy przenosić dużych środków na drogi powiatowe. Myślę, że 
nie podpiszę umowy na utrzymanie dróg powiatowych; 
 
dla pani Balbiny Buras: 
-autobusu niestety nie wynajmiemy. Możemy rozmawiać z przewoźnikami. Trzeba 
zrobić rozeznanie ile osób potrzebuje dojazdów; 
 
dla Sołtysa z Niedźwiedzia: 
-skoro remont drogi jest ujęty w harmonogramie to będzie ona robiona; 
 
dla Sołtysa Wipsowa: 
-przyjrzę się tematowi remontu drogi do ośrodka zdrowia; 
 
Do punktu 15. 
 
Pan Jan Połowianiuk – my jako radni bardzo mało wsłuchujemy się w głos sołtysów 
Pan Tymiński powiedział coś bardzo ważnego a mianowicie, ze środki publiczne są 
źle wydatkowane. Sądzę, że jutro jak pan burmistrz będzie wyjeżdżał na drogę do 
Bogdan również Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powinien  uczestniczyć w tym 
wyjeździe. 

 



 
Pan Jan Połowianiuk odczytał list skierowany do Przewodniczącego Rady  Miejskiej 
w Barczewie dotyczący sporządzenia  przy konstruowaniu budżetu Gminy 
Barczewo na 2012 rok” załącznika, w którym zostaną wskazane konkretne drogi 
gminne, konkretne ich odcinki, które będą naprawiane, remontowane w danym roku 
kalendarzowym”. 
 
Pan Edward  Maciejewski – nasz Komisja wybiera się również na tą drogę , w 
poniedziałek 3 października o godzinie 10.00. 
 
Do punktu 16. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – w związku z wyczerpaniem dzisiejszego porządku obrad 
zamykam posiedzenie XV/2011 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Protokółowała: 
B.Kwapis                                                                 Przewodniczący 
                                                                                Rady Miejskiej w Barczewie 
                                                                                Zbigniew Chlubicki 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


